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اخبار کوتاه از فوتبال

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی:
موضع مجلس درباره برجام

 روشن و شفاف است
نایب رئیس اول مجلس شــورای اسلامی از تشکیل جلسه 
کمیسیون ویژه بررســی برنامه اقدام مشترک )برجام( در هفته 
جاری خبر داد و گفت: موضع مجلس درباره برجام خیلی روشن 

و شفاف است.
وی تاکید کرد: از همان ابتدای نهایی شــدن موافقت نامه هسته ای با 
گروه پنج بعلاوه یک، موضوع در دستور کار کمیسیون امنیت ملی مجلس 

شورای اسلامی قرار گرفته است.
وی تصریح کرد: هفته جاری نیز با تشــکیل کمیسیون ویژه، بررسی 

ابعاد و زوایای مختلف برجام در دستور کار مجلس قرار می گیرد.
نایب رئیس اول مجلس شــورای اســلامی، به منظور شــرکت در 

گردهمایی آزادگان چهارمحال و بختیاری، به شهرکرد سفر کرده است.
ابوترابی با اشاره به توانمندی های روزافزون و زبانزد جمهوری اسلامی 
در تمامی عرصه ها به ویژه توان هســته ای گفت: این قدرت باعث شده تا 

ایران نقش تعیین کننده در معادلات جهانی ایفا کند.
نایب رئیس مجلس تصریح کرد: اکنون کشورهای غربی، برای تحکیم و 
گسترش روابط خود با جمهوری اسلامی ایران، از یکدیگر سبقت می گیرند 
و به جایگاه و موقعیت اســتثنایی ایران، اذعان دارند. وی اضافه کرد: بیان 
تعابیر و واژه های شفاف قدرت های بزرگ در مورد ایران، بیانگر اقتدار ویژه 
جمهوری اسلامی اســت. وی عنوان کرد: باراک اوباما، به صراحت اذعان 
می کند که اقدامات آمریکا و متحدانش، در راستای تلاش برای گرفتار کردن 
جمهوری اسلامی در مشکلات اقتصادی، نزاع های مختلف و افزایش ناامنی، 
به نتیجه نرسیده و ایران از این فشارهای سخت عبور کرده است. ابوترابی فرد 
یادآور شد: البته آمریکا، غرب و متحدان آنها، به واقعیت های دیگر اعتراف 
نمی کنند و نمی گویند که ســرویس های اطلاعاتی شان در منطقه بسیج 
شده و از تمامی توان خود برای شکست جبهه مقاومت استفاده کرده و به 
نتیجه نرســیده اند. ابوترابی آزادگان را نماد قدرت روزافزون ایران اسلامی 
در جهان دانســت و گفت: آزادگان در دوران اســارت در زندان های رژیم 
بعثی عراق، به خاطر اخلاق، نظافت، انســجام و دین داری، دچار مشکلات 

روحی و روانی رایج در زندان های آمریکا و اروپا نشدند.
ابوترابی فرد اضافه کرد: همین کاری که شهدا، جانبازان، ایثارگران و 
آزادگان در میدان جنگ و اسارت کردند، دانشمندان در عرصه تولید علم 
و تبدیل دانش به فناوری هســته ای انجام دادند و توانستند با قدرت های 

بزرگی مانند گروه پنج بعلاوه یک رقابت کنند.
آغاز مرحله کشوری نخستین 

جشنواره نوجوان خوارزمی در مشهد
مرحله کشوری نخستین جشنواره نوجوان خوارزمی دیروز با 
حضور 193 دانش آموز برتر از 31 استان کشور در مشهد آغاز شد.
دبیر اجرایی این جشنواره در این مراسم گفت: مرحله کشوری این 
جشنواره برای نخســتین بار به میزبانی استان خراسان رضوی برگزار 
می شود. سعید سلطانی اظهار کرد: نخستین جشنواره نوجوان خوارزمی 
در قالب چهار رشــته پژوهش علمی، مسابقات مهارتی آزمایشگاهی، 

دست سازه های کار و فناوری و مسابقه ادبی واژه ها برگزار می شود.
رئیس اداره آموزش متوسطه اول خراسان رضوی افزود: علاوه بر این 
تمام دست سازه های علمی- آموزشی منتخب دانش آموزان در قالب رشته 
جانبی با یکدیگر رقابت می کنند و سه دست سازه به عنوان برتر انتخاب 
می شوند. وی با بیان اینکه 840 هزار دانش آموز در مرحله آموزشگاهی 
این جشــنواره شرکت داشــتند گفت: از این تعداد 193 دانش آموز از 

استان های مختلف به مرحله کشوری راه یافته اند.
وی اظهار کرد: در این مرحله از هر رشــته سه نفر برای رتبه های 

اول تا سوم انتخاب می شوند.
ســلطانی با بیان اینکه 70 درصد دانش آموزان راه یافته به مرحله 
کشــوری این رقابت ها را دختران تشکیل می دهند افزود: هشت نفر از 

استان خراسان رضوی به مرحله کشوری این جشنواره راه یافته اند.
مرحله کشوری نخستین جشنواره نوجوان خوارزمی در مشهد از 

27 تا 29 مرداد ماه ادامه دارد.

علی لاریجانی:
مجلس در نوسازی اطراف حرم مطهر رضوی 

همکاری می کند
رئیس مجلس شورای اسلامی از همکاری مجلس برای 
پیشبرد طرح نوسازی بافت اطراف حرم مطهر رضوی خبر 

داد.
علی لاریجانی در جریان بازدید از پروژه های شــهری مشهد 
افــزود: با توجه به اینکه اجرای طرح نوســازی اطراف حرم مطهر 
حضرت امام رضا)ع( توســط شرکتی صورت می گیرد که کمتر از 
50درصد مالکیت آن دولتی اســت می توان برای تسریع بهتر این 

طرح از منابع صندوق توسعه ملی استفاده کرد.
وی با بیان اینکه ســرمایه گذاران باید به احداث مراکز اقامتی 
و هتل در این منطقه ترغیب شــوند اظهار کرد: با تضمین ســود 

سرمایه گذاری می توان زمینه تحقق این مهم را فراهم کرد.
وی گفت: در طرح بهسازی بافت پیرامون حرم مطهر رضوی 
باید زمین هایی بــرای احداث حوزه های علمیه نیز در نظر گرفته 
شود.شــهردار مشهد نیز در این مراســم از مجلس خواست تمام 
اهتمام خود را برای تســهیل امور فاینانس خطوط قطار شــهری 

مشهد به کار گیرند.
سید صولت مرتضوی افزود: تاکنون پنج هزار میلیارد ریال اوراق 
مشارکت برای احداث خط دوم قطار شهری و پنج هزار میلیارد ریال 
نیز برای احداث خط سوم قطار شهری مشهد به فروش رسیده است.

وی ادامه داد: ترک تشــریفات اجرای خط سوم قطار شهری 
مشهد توسط قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( با لایحه شهرداری 
به تصویب شــورای اسلامی شهر رسیده و مراحل تصویب خود را 

در دولت طی می کند.
شهردار مشهد اظهار امیدواری کرد دولت با تسریع در تصویب 
ترک تشریفات این خط تا اوایل مهر ماه امکان اجرای هر چه سریع تر 

خط سوم قطار شهری مشهد را فراهم کند.
رئیس مجلس شورای اسلامی روز دوشنبه از پروژه های بافت 
فرســوده اطراف حرم مطهر رضوی و خطوط قطار شهری مشهد 

دیدن کرد و در جریان پیشرفت این پروژه ها قرار گرفت.
پالایشگاه قطران زرند 
آماده بهره برداری شد

پالایشگاه قطران زرند در استان کرمان آماده بهره برداری 
شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما مدیر روابط عمومی شرکت 
کک سازی زرند گفت: پالایشگاه قطران زرند دومین پالایشگاه قطران 
کشور است که با سرمایه گذاری این شرکت احداث شده است و با 
بهره برداری از آن طی یک هفته آینده به طور مستقیم برای حدود 

60 نفر اشتغالزایی می شود.
اسماعیلی افزود: کار ساخت این پالایشگاه از سال 81 و همزمان 
با احداث نخستین واحد کک سازی کشور و پالایشگاه گاز در زرند 
برای ایجاد ارزش افزوده بیشتر و فرآوری محصول قطران آغاز شد.

وی گفت: واحد کک ســازی زرند در آبان 87 به بهره برداری 
رسید و پس از تکمیل پالایشگاه گاز کار تکمیل پالایشگاه قطران 
سرعت پیدا کرد تا نهایتا از اواخر اسفند گذشته مراحل آزمایشی 

آن آغاز شد.
مدیر روابط عمومی شرکت کک سازی زرند افزود: برای خرید 
تجهیزات و ماشین آلات پالایشگاه قطران حدود یک میلیون و 300 
هزار دلار و 33 میلیارد ریال هزینه شده است و کار نصب تجهیزات 

را پیمانکاران داخلی انجام داده اند.
قطران یکی از محصولات جانبی فرایند تولید کک اســت که 
پالایش آن سبب ایجاد ارزش افزوده برای ذغال سنگ و اشتغال زایی 

می شود.
پالایشگاه قطران زرند ظرفیت تولید سالانه 30 هزار تن فرآورده 
جانبی کک و ذغال ســنگ را شامل نفتالین صنعتی، انواع روغن 
قطران )کربولیک اویل و واش اویل(، قیر صنعتی و فنل خام دارد.

کفاشیان: با تبانی کنندگان به شدت برخورد می کنیم
رئیس فدراســیون فوتبال می گوید در جلسه دیروز هیئت رئیسه نسبت به 
بازی های چند هفته اخیر به اصفهانیان تذکر داده شده است.علی کفاشیان درباره 
صحبت های وزیر ورزش درباره داوری های چند هفته اخیر گفت: روز دوشــنبه  
در جلســه هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال، رئیس کمیته داوران حضور داشت و 
به اصفهانیان گفتیم نسبت به بازی ها حساس تر باشد چرا که اخیرا اشتباهاتی از 
داوران رخ داده و در بازی ها تاثیر گذاشــته و همین نتایج باعث به خطر افتادن 
جایگاه تیم ها شده است. باشگاه ها هم این اشتباه ها را منعکس کرده اند. به دلیل 
اینکه نمی توانیم نتایج بازی ها را بعد از تمام شدن تغییر دهیم سعی می کنیم با 
خاطیان برخورد کنیم. به کمیته اخلاق و کمیته انضباطی هم گفتیم نســبت به 
اتفاقات داخل و خارج بازی دقیق باشــند و اگر لازم شد با آنها برخورد شدیدی 
انجام دهند.کفاشیان با بیان اینکه در بحث تبانی در فوتبال شدیدترین برخوردها 
را انجام می دهیم، افزود: در بحث تبانی در حوزه فوتبال طبق آیین نامه و وظایف 
رکن قضایی به شدیدترین نحو ممکن برخورد می کنیم. طوری برخورد می کنیم 

که دیگر نتوانند در فوتبال حاضر شوند.
افشارزاده: فعلا در استقلال می مانم

مدیرعامل استقلال ضمن گلایه از دامن زدن به مشکلات جاسم کرار از سوی 
رسانه ها گفت که فعلا در این باشگاه حضور دارد و برای موفقیت آبی پوشان تلاش 
می کند. بهرام افشــارزاده درباره آخرین وضعیت کرار و اینکه گفته شــده کمیته 
فنی استقلال قرار است درباره او تصمیم گیری کند، اظهار کرد: خیر چنین چیزی 
صحت ندارد. متاســفانه رسانه ها مشکل کرار را خیلی بزرگ کرده اند و ما این همه 
بازیکن داریم ولی همه به او چســبیده اند و درباره او صحبت می کنند.مدیرعامل 
استقلال در پاسخ به سوالی درباره پروپئیچ، بیان کرد: همانطور که آقای مانوسی فر 
اعلام کرده  هیچ مشکلی این بازیکن ندارد. قرارداد او بدون مشکل است.افشارزاده 
در پایان و در پاسخ به این سوال که بالاخره او در این فصل هم مدیرعامل استقلال 
خواهد بود یا نه، گفت: فعلا که هستیم و در تلاشیم که استقلال را کمک کنیم. 

کریمی به خاطر منافع شخصی از حرفم نمی گذرم
علی کریمی در خصوص دعوتش به تیم ســتارگان بــرای بازی خیریه اظهار 
داشــت: از من برای این مسابقه دعوت کرده اند و با وجودی که مدتی است فوتبال 
بازی نکرده ام اما مهم این است که کنار همبازیان  قدیم در کار خیر حضور داشته 
باشم.»این شایعه مطرح شد که اگر فلانی و فلانی در ترکیب ستارگان باشند کریمی 
در این مسابقه شرکت نخواهد کرد« کاپیتان سابق تیم ملی ایران در این باره گفت: 
اصلا اینطور نیســت. این بازی خیریه است و هر کسی دوست دارد می تواند بیاید 
و بازی کند. این شــایعات از طرف کسانی است که همیشه دوست دارند با مسائل 
غیرواقعی به دنبال مســائلی دیگر باشند. من هیچ شرط و شروطی برای حضور در 
ایــن بازی ندارم و حضور در چنین مســابقه  خیریه ای را افتخار می دانم.کریمی در 
خصوص شایعاتی که این روزها پیرامون آشتی کنان وی و علی دایی مطرح می شود 
گفت: ولی یک بار حرف هایم را زده ام و آدمی نیســتم که به خاطر منافع شخصی 
از حرفم بگذرم. وی در ادامه تاکید کرد: شاید افرادی باشند که این رفتار را داشته 
باشــند ولی من این گونه نیستم. شــاید بعضی ها چنین اخلاقی داشته باشند و با 
کسانی که مشکل داشته باشند یک روز دوباره همکار شوند اما من این گونه نیستم 
بازی هم که قرار است برگزار شود خیریه است و من  امیدوارم این دیدار با حمایت 
پرشور مردم فوتبالدوست برگزار شود. همان طور که گفتم نفس کار مهم است و این 

مسئله اهمیت دارد که بازیکنان در این دیدار معنوی حضور داشته باشند.
بازگشت فغانی به لیگ برتر 

اســامی داوران قضاوت کننده در دیدارهای هفتــه چهارم لیگ برتر فوتبال 
از ســوی کمیته داوران اعلام شد. علیرضا فغانی در بازگشت به لیگ برتر دیدار 
پرســپولیس - ذوب آهن را در ورزشگاه آزادی تهران سوت خواهد زد. او پس از 
رخدادهای هفته پایانی لیگ برتر چهاردهم در تبریز )دیدار تراکتورسازی و نفت 

تهران( در لیگ برتر سوت نزده بود.
جدال مربیان سرخابی در آغاز هفته چهارم 

دیدار تیم های نفت و ملوان آغاز کننده هفته چهارم لیگ برتر فوتبال است.
هفته چهارم لیگ برتر فوتبال عصر امروز  با دیدار تیم های نفت و ملوان در تهران 
آغاز می شــود. مصاف حمید استیلی و علیرضا منصوریان سرمربیان قرمز و آبی 
دو تیم در ورزشگاه تختی تهران جذاب ترین تقابل این بازی است. نفت که فصل 
قبل در هر سه رقابت لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا برای قهرمانی 
می جنگید، امســال فعلا با دو تساوی و یک باخت در رده دوازدهم جدول است 
اما ملوانی ها با دو پیروزی و یک شکست در جایگاه پنجم قرار گرفته اند و فاصله 
زیادی با صدر جدول ندارند.دیدار این دو تیم امروز ســاعت 19:15 در ورزشگاه 

تختی برگزار می شود.

سرویس ورزشی-
به  سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان در واکنش 
انتقادات مطرح شده در خصوص غیبت طولانی مدتش 
در ایران عنوان داشت: در تعطیلات بودم، اکنون نوبت 
بازگشت به ایران است، در مدتی که در ایران نبودم همه 

چیز را تحت کنترل داشتم!
اولیــن کنفرانــس ســرمربیان تیم هــای ملــی فوتبال 
کنفدراســیون فوتبال آسیا از دیروز )سه شنبه( در کوالالامپور 
پایتخت مالزی آغاز شــد. این کنفرانس ســه روزه با حضور 
ســرمربیان و مدیــران فنی تیم هــای ملــی از تقریبا تمام 
فدراسیون های عضو برگزار می شــود. برگزاری این کنفرانس 
ابتــکار اندی راکســبورگ مدیر فنــی تازه منصوب شــده 
کنفدراســیون آسیا است که مشتاق است آن را به یک رویداد 
ســالیانه تبدیل کند.تمرکز این کنفرانس بر پرکردن شــکاف 
میان تیم های آســیایی و ســایرتیم های مطرح فوتبال جهان 
اســت. بررسی جام ملت های آســیا2015 از موضوعات مورد 

بحث در این کنفرانس است. 
امــا نکته جالب توجه نشســت دیروز، حضــور کارلوس 
کی روش سرمربی تیم ملی فوتبال ایران بود. سرمربی پرتغالی 
تیم ملی که مدت هاست تهران را ترک کرده، دیروز در مالزی 
حضــور یافت تا نه تنها نماینده فوتبال ایران در این کنفرانس 
باشد، بلکه به روی شــایعات مطرح شده مبنی بر اینکه قصد 

ندارد به ایران بازگردد، خط بطلان بکشد.  

نخستین اظهارنظر کی روش پس از غیبت طولانی مدت در ایران

حدیث دشت عشقتعطیلات بودم ولی همه چیز را تحت کنترل داشتم!

به یاد سرلشکر شهید »عباس  بابایی«
 ما خيلي به این انقلاب بدهکاریم 

سرلشــکر شــهید »عباس بابایی« ســال 1329در 
شهرســتان قزوین دیــده به جهان گشــود. دوره ابتدایی 
و متوســطه را در همان شــهر به تحصیل پرداخت و سال 
1348 به دانشکده خلبانی نیروی هوایی راه یافت و پس از 
گذراندن دوره آموزش مقدماتی برای تکمیل دوره خلبانی 
در سال 1349 به آمریکا اعزام شد.   در تاریخ 1360/5/7، 

فرماندهی پایگاه هشتم هوایی بر عهده او گذاشته شد. به هنگام فرماندهی پایگاه 
با اســتفاده از امکانات موجود آن، به عمران و آبادانی روستاهای مستضعف نشین 
حومه پایگاه و شــهر اصفهان پرداخت و با تامین آب آشامیدنی و بهداشتی، برق 
و احداث حمام و دیگر ملزومات بهداشــتی و آموزشی در این روستا برای  مردم 
خدمات شــایان توجهی را انجام داد.  وی  با بیش از سه هزار ساعت پرواز با انواع 
هواپیماهای جنگنده، قســمت اعظم وقت خویــش را در پرواز های عملیاتی و یا 
قرارگاه ها و جبهه های جنگ در غرب و جنوب کشــور ســپری کرد و به همین 
ترتیب چهره آشــنای »بســیجیان« و یار وفادار فرماندهان قرارگاه های عملیاتی 
بود و تنها از ســال 1364 تا هنگام شــهادت، بیش از 60 مأموریت جنگی را با 
موفقیت کامل به انجام رسانید.  سرلشکر بابایی  15 مرداد،  روز عید قربان با یک 
فروند هواپیمای آموزشی اف–5 پس از انجام مأموریت، به هنگام بازگشت، هدف 
گلوله های تیربار ضد هوایی قرار گرفت و از ناحیه ســر مجروح شد و بلافاصله به 
شهادت رسید. فرد شاهد حادثه تماس گرفت و در حالی که گریه امانش نمی داد 
گفت: هواپیمای مورد نظر توسط خلبان به زمین نشست، ولی یکی از سرنشینان 
آن به علت اصابت تیر در داخل کابین به شــهادت رسیده است.  چند روز قبل از 
شــهادت در پاسخ  پا فشاری های بیش از حد دوستانش جهت عزیمت به مراسم 
حج گفته بود: »تا عید قربان خودم را به شــما می رسانم.«  فرازی از وصیت نامه 
شــهید: خدایا، خدایا!  تو را به جــان مهدي )عج( تا انقلاب مهدي )عج( خمیني 
را نگهدار. به خدا قســم من از شهدا و خانواده شهدا خجالت مي کشم وصیت نامه 

بنویسم. حال سخنانم را براي خدا در چند جمله ان شاالله خلاصه مي کنم.
خدایا! مرگ مرا و فرزندان و همســرم را شــهادت قرار بده .خدایا! همسر و 
فرزندانم را به تو مي ســپارم .خدایا، در این دنیا چیزي ندارم، هرچه هست از آن 

توست. پدر و مادر عزیزم!  ما خیلي به این انقلاب بدهکاریم.

وقتی همه چیز طبق برنامه پیش می رود!
کی روش روز گذشــته در گفت و گویی با خبرنگار ایرنا در 
کوالالامپور  در واکنش به انتقادات مطرح شــده در خصوص 
غیبت طولانی مدتش در ایران گفت: »همه چیز تحت کنترل 
بوده و مشکلی در کار نیســت. تاکنون در تعطیلات خارج از 
ایران به ســر می بردم و اکنون نوبت بازگشت به ایران است و 

در مدتی که در ایران نبودم همه چیز را تحت کنترل داشتم.« 
کی روش در مورد نحوه ارتباط خود با تیم ملی و بازیکنان 
باشگاه ها به دلیل آغاز لیگ، گفت: ارتباط ما از طریق کارکنان 

و افراد قابل اعتماد برقرار می شد.
وی در مورد برنامه های آینده خود برای تیم ملی فوتبال، 
گفت: طرح ما برای آینده از مدت ها پیش شــکل گرفته است 

و همه چیز براســاس طرح های از پیش تعیین شده به پیش 
می رود.

کی روش گفت: آموزش داستان دیگر و مسائل مربوط به 
خودش را دارد، اما از نظر آینده و طرح ها همه چیز براســاس 
برنامه و در زمان مقرر طبق برنامه های فدراسیون و لیگ انجام 
می شــود.  ما طالب حمایت درست به منظور انجام طرح های 
خود هســتیم. وی بهترین ویژگی فوتبــال ایران را تعصب و 
علاقه شــدید مردم به این ورزش دانست و گفت: ایران کشور 
فوتبال اســت و این تعصب و اشتیاق باعث می شود شما برای 
خود رویایی داشــته باشید و معتقد باشید به هر مقامی دست 
می یابید. مردم اکنون خواستار کسب نتایج خوب هستند و ما 
برای دســتیابی به این هدف به برنامه ریزی درست و حمایت 
واقعی نیازمندیم.  وی گفت: بســیاری از کشــورهای آسیایی 
حمایت های مالی گسترده ای از تیم ملی خود انجام می دهد و 
می توانند برنامه های خود را اجرایی کنند. من فکر می کنم این 
موضوعی است که فوتبال ایران باید از برخی کشورهای دیگر 
فرا گیرد. سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان همچنین اعلام 
کرد پس از پایان نخستین کنفرانس سرمربیان تیم های ملی 
فوتبال کنفدراســیون فوتبال آسیا در کوالالامپور که سه روز 
به طول می انجامد به ایران باز می گردد. کی روش قرار اســت 
به همراه »مرتضی محصص« رئیس کمیته فنی فدراســیون 
فوتبال و دکتر »محمد احســانی«  که در کوالالامپور پایتخت 

مالزی بسر می برند پنجشنبه شب عازم تهران شوند.

اعزام هفت وزنه بردار به مسابقات قهرمانی آسیا قطعی شده و هشتمین نفر نیز در چند روز آینده از میان دو 
وزنه بردار المپیکی انتخاب خواهد شد.

مســابقات و ز نه بر د ار ی قهرمانی آسیا از دوازدهم شــهریور در پوکت تایلند برگزار می شــود و پس از پایان رکوردگیری 
و ز نه بر د ار ان، در جلسه کمیته  فنی فدراسیون، اسامی و ز نه بر د ار ان اعزامی به این ر قا بت ها تقریبا نهایی شد.

مجید عسگری، جابر بهروزی، سجاد بهروزی، علی هاشمی، امیر حقوقی، بهادر مولایی و علی میری، هفت نفری هستند 
که حضور آنها در مسابقات و ز نه بر د ار ی قهرمانی آسیا تقریبا قطعی شده است. انتخاب هشتمین و ز نه بر د ار  اعزامی نیز در سه، 

چهار روز آینده نهایی می شود و از میان سهراب مرادی و سعید محمدپور یکی مسافر تایلند خواهد بود.
تیم  ملی و ز نه بر د ار ی در دو گروه به مسابقات آسیایی اعزام می شود. گروه اول که شامل چهار وزن اول است، دهم شهریور 
راهی تایلند می شود و زمان اعزام گروه دوم نیز تا یکی، دو روز آینده قطعی خواهد شد. براساس نتایج رکوردگیری مصطفی 

رجایی به دلیل این که نتوانست نظر کادرفنی تیم  ملی و ز نه بر د ار ی را جلب کند، از اردو کنار گذاشته شد.

اعزام 8 وزنه بردار به مسابقات قهرمانی آسیا

ورود وزارت ورزش به چگونگی قضاوت داوران در ليگ فوتبال
وزیر ورزش و جوانان تاکیــد دارد که اگر تخلفی 
در زمینه داوری صورت گرفته باشــد قطعا با خاطیان 
در  می گوید  گودرزی  می پذیرد.  برخورد جدی صورت 

حال کارشناسی اعتراضات باشگاه ها هستیم.
محمود گودرزی، وزیر ورزش و جوانان در مورد اعتراضاتی 
که به نحوه قضــاوت داوران فو تبا ل در هفته های اخیر مطرح 
شــده، اظها ر کرد: در این مورد گزارشــاتی به من داده اند که 
در خصوص داوری علیه دو تیم تهرانی مواردی وجود داشــته 
که البته در حال بررســی آن هســتیم. او ا دا مه  داد: علاوه بر 
این این دو تیم تهرانی ســه تیم دیگر نیز وجود دارند که در 

این خصوص اعتراضاتی را مطرح کرده اند، به خصوص بر روی 
پر ســپولیس که به نظرم می آید اتفاقاتــی رخ داده، اما هنوز 
محرز نشــده است و در حال بررســی آن توسط کارشناسان 
هســتیم. اگر برای ما یقین شود که جفایی در حق این تیم ها 
صورت گرفته است و یا با سوءنیت بر نامه ریزی علیه این تیم ها 
رخ داده و یــا احیانا، احیانا تبانی صورت گرفته اســت قطعا 
برخــورد جدی خواهیم کرد. وزیــر ورزش و جوانان در پایان 
خاطر نشــان کرد: گزارشــاتی در خصوص پنج تیم به ما داده 
شده که شامل پر سپولیس و استقلال، تراکتورسازی و دو تیم 

دیگر - که نام آنها یادم نمی آید - می شود.

بازگشت محجوب به تیم ملی جودو
نماینده وزن 100 کیلوگرم تیم ملی جودو با پادرمیانی 

آرش میراسماعیلی به اردوی تیم ملی بازگشت.
انتخابی تیم ملی جودوی بزرگســالان بــرای حضور در 
مســابقات قهرمانی جهان در حالی طی چند روز گذشته در 
سالن شهید افراسیابی تهران برگزار شد که برخی از چهره های 
سرشناس تیم ملی در انتخابی تیم ملی حضور نداشتند. پس 
از پایان انتخابی، شورای فنی اسامی نفرات اعزامی به مسابقات 
قهرمانی جهان را اعلام کرد و با توجه به اینکه جواد محجوب 

در انتخابی هــا حضور نداشــت نام او را از لیســت اعزامی به 
این مســابقات حذف کردند، اما ســرانجام با پادرمیانی آرش 
میراســماعیلی جواد محجــوب دیروز وارد تهران شــد و در 
اردوی تیــم ملی حضور پیدا کرد. محجــوب پیش از این در 
مصاحبه های خود اعلام کرده بود به دلیل مشکلات حاکم در 
فدراسیون دیگر حاضر به شرکت کردن در اردوهای تیم ملی 
نیست اما این بار نیز با پادرمیانی نایب رئیس فدراسیون دوباره 

در تمرینات حضور پیدا کرد.

مرحلــه پایانی اردوی تیم ملی کشــتی فرنگی 
بزرگســالان برای حضور در رقابت های جهانی از روز 
یک شهریورماه آغاز می شود و تا روز 13 شهریورماه 

ادامه خواهد داشت.
رقابت های کشتی قهرمانی بزرگسالان جهان و گزینشی 
المپیک 2016 برزیل روزهای 16 تا 21 شهریورماه در شهر 
لاس وگاس آمریکا برگزار می شود. اسامی نفرات دعوت شده 

به این اردو به شرح زیر است:
*59 کیلوگرم: حمید ســوریان )تهران( محسن حاجی پور 

)مازندران( شیرزاد بهشتی طلا)تهران(
*66 کیلوگرم: مهدی زیدوند)خوزستان( محمد علی گرایی 

)فارس( وحید میرفتح الهی)تهران(
بیابانگــرد )تهــران( عظیــم  *71کیلوگــرم: افشــین 

گرمسیری)خوزستان(
*75 کیلوگرم: ســعد عبدولی)خوزستان( رامین طاهری 

)خوزستان(
میــلاد  قادریان)البــرز(  یوســف  کیلوگــرم:   80*

خسروی)لرستان(
*85کیلوگرم: حبیب اخلاقی)خوزستان( مجتبی کریم فر 
)خوزستان( حسین نوری)البرز( محمد ابراهیمی)کردستان(

*98 کیلوگرم: قاســم رضایــی )مازندران( امیرحســین 
حسینی )مازندران( مهدی زودآشنا )لرستان(

*130 کیلوگرم: مهدی نوری)اردبیل( مهدی علیاری )تهران( 
بابک رزم پوش )مازندران( امیر قاسمی منجزی)خوزستان(

سرمربی: احد پازاج، مربیان: ناصر نوربخش، مجید جهاندیده، 
رضا سیم خواه، عبدالکریم کاکاحاجی و حمید باوفا

سفر تيم ملی دووميدانی به چين
تیم ملی دوومیدانی ایران شب گذشته تهران را 

به مقصد چین ترک می کند.
 تیــم ملــی دوومیدانی ایران به منظور شــرکت در 
پانزدهمین دوره رقابت های جهانی، شــب گذشته تهران 
را به مقصد پکن چین ترک کرد. احســان حدادی، لیلا 
رجبی، رضا قاسمی، حسن تفتیان و محمدجعفر مرادی 

شــش ورزشکار ایرانی هســتند که امسال در رقابت های 
جهانی شرکت می کنند. تیمور غیاثی مدیر تیم های تیم 
ملی نیز به عنوان سرپرست ملی پوشان را چین همراهی 
می کنــد. لازم به یادآوری اســت که مســابقات جهانی 
دوومیدانی از 31 مرداد تا 8 شهریور در پکن چین برگزار 

می شود.

تیم ملی بسکتبال با 14 ورزشکار در آلمان
تیم ملی بسکتبال ایران با 14 بازیکن امروز راهی 

اردوی آلمان خواهد شد.
تیم ملی بسکتبال ایران برای برپایی اردویی تدارکاتی 
و برگزاری دو بازی دوستانه امروز راهی آلمان می شود. 14 
ملی پوشــی که دیرک باوئرمان آلمانی انتخاب کرده راهی 
این کشور می شــوند و ســپس به ایران بازخواهند گشت 

و بعــد از یک روز اســتراحت برای حضــور در جام ویلیام 
جونــز راهی چین تایپه خواهد شــد. تیم های ایران، ژاپن، 
نیوزیلند، فیلیپین، روســیه، کره جنوبی، آمریکا و دو تیم 
از چین تایپه در این دوره از مسابقه ها شرکت می کنند که 
بسکتبالیست های ایران در اولین روز به مصاف کره جنوبی 

خواهند رفت.

خواندنی از ورزش ایران
*طبق توافق انجام شده میان فدراسیون تنیس روی میز ایران و کره شمالی 
قرار اســت شــش بازیکن این کشــور برای حضور در اردوها و تمرین با 

پینگ پنگ بازان تیم ملی ایران طی روزهای آینده به تهران بیایند.
* سجاد استکی ملی پوش هندبال ایران که برای مذاکره با تیم 
بی فاو اشــتوتگارت به آلمان سفر کرده بود، با این تیم به توافق 
رســید و فصل آینده در لیگ هندبال آلمان به میدان می رود.

به  این  ترتیب استکی نخستین بازیکن ایرانی خواهد بود که در 
دسته یک بوندسلیگای آلمان به میدان خواهد رفت.

* جعفر درویش زاده رئیس فدراســیون ژیمناســتیک پس از نشست با 
رئیــس کمیته ملی المپیک گفت: منتظــر مذاکرات نهایی کمیته ملی 
المپیک با فدراسیون جهانی ژیمناستیک هستیم تا ببینیم برای حضور 

در المپیک امکان دریافت وایلد کارت داریم یا خیر؟
* آســلی چاکر آلپتکین، دونــده دوی 1500 متر ترکیه که در 
المپیک لندن 2012 مدال طلا را کسب کرده بود به دلیل مثبت 
شدن دوپینگش هشت سال محروم و مدال طلای المپیک از او 

گرفته شد.
* احمد ســعادتمند سرپرست فدراســیون تنیس روی میز از موافقت 
فدراسیون جهانی با برگزاری جام ستارگان تنیس روی میز در ایران خبر 
داد. در نظر ر قا بت های جام ستارگان تنیس روی میز 20 پینگ پنگ باز 
مــرد با رنکینگ زیر 50 جهــان و 10 پینگ پنگ باز زن با رنکینگ زیر 
30 جهان به ایران دعوت می شوند.این ر قا بت ها احتمالا در سال 2016 

برگزار خواهد شد.

همه  گفت:  رئیس جمهــوری  اول  معاون 
طرح های نیمه تمام به بخش خصوصی واگذار 

می شود.
به گزارش ایرنا، اســحاق جهانگیری در جلسه 
شــورای اداری مازندران ادامه داد: امسال، شاخص 
ارزیابی اســتانداران و مدیران در واگذاری طرح های 
نیمه تمام اســت و این موضوع در جلســه امروز با 
استانداران کشور مورد تاکید و به صورت دستورالعمل 

ابلاغ می شود.
جهانگیری با تاکید بر اینکه مســئولان بودجه 
جاری را ســختگیرانه هزینه کنند، تصریح کرد: در 
این شــرایط، لحظه ای تردید برای مبارزه با فســاد 

اقتصادی جایز نیست.
وی از اقتصاد مقاومتی به عنوان نسخه شفابخش 
اقتصاد ایران نام برد و گفت: سال 94 سال حساسی 

برای ایران است.
جهانگیری بابیان اینکه وزارت نفت آمادگی خود 
را برای ســرمایه گذاری بخش خصوصی اعلام کرده 
اســت، تصریح کرد: مدیران کشور باید با مدیریت 
اساسی طرح های نیمه تمام بخش عمرانی را با کمک 
بخش خصوصی به اتمام برسانند. وی از مدیران ارشد 
استان ها خواستار واگذاری طرح های عمرانی به بخش 
خصوصی و تکمیــل آن در کوتاه ترین زمان ممکن 

توسط سرمایه گذاران شد.
معــاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه رشــد 
اقتصادی کشور در سال گذشته 3 درصد افزایش یافت 
و ســال جاری با روند کاهشی تورم مواجه هستیم، 
اظهار داشــت: اواخر ســال جاری رشد اقتصادی و 

توسعه کشور با حرکت شتابانی آغاز می شود.
جهانگیری گفت: در استان های شمالی که زمین 

بسیار ارزشمند و گران بوده نباید به آسانی مسئولان 
استان اراضی کشاورزی را به افراد غیر واگذار کنند و 
تغییر کاربری اراضی باید به صورت اصولی در کشور 

اجرایی شود.
وی بیــان کرد: با توجه به اینکــه مازندران از 
استان های موفق در برخورد با تغییر اراضی کشاورزی 
در کشور بوده است باید از زد و بندهای اداری برای 

تغییر کاربری اراضی در کشور جلوگیری شود.
معاون اول رئیس جمهوری با بیان اینکه جنگل، 
مرتع و منابع طبیعی فرصت های مهم توسعه ای استان 
مازندران هستند، گفت: مازندران می تواند استان اول 

کشور در توسعه باشد.
وی بندر امیرآباد و هم مرز بودن با کشــورهای 
حاشیه دریای خزر را فرصت بزرگ توسعه ای استان 
مازندران یاد و اضافه کرد: گردشــگری و کشاورزی 

مازندران نیاز به توجه جدی تری دارد.
جهانگیری با تاکید بــر اینکه هرگونه فعالیت 
برخلاف مقولات زیست محیطی در مازندران ممنوع 
است، گفت: توجه به راه های مواصلاتی تهران- شمال 

باید جدی تر دنبال شود.
به گفته جهانگیری مقرر شد تا پایان سال 94 
محور مواصلاتی ســوادکوه، سال 95 محور هراز و تا 
ســال 96 قطعه اول آزاد راه تهران- شمال به اتمام 

برسد.
وی گفت: مازندران باید استان اول توسعه کشور 
باشد و صنایع پاک در مازندران رونق یابد تا بخشی 

از مشکلات بیکاری استان برطرف شود.
جهانگیری افزود: مازندران ظرفیت سرمایه گذاری 
در بخش های مختلف تا میزان 10 هزار میلیارد تومان 

را دارد.

معاون اول رئیس جمهور:

اقتصاد مقاومتی نسخه شفابخش اقتصاد ایران است

رئیس ســازمان انرژی اتمی گفت: کاهش 
تعداد  سانتریفیوژها که بر اساس برنامه جامع 
مشترک انجام می شود به هیچ عنوان به معنای 
اتمی  انرژی  نیروهای ســازمان  تعداد  کاهش 

نخواهد بود.
به گزارش خبرگزاری فارس از مشــهد، علی اکبر 
صالحی در حاشــیه مراسم کلنگ زنی مدرسه انرژی 
اتمی مشــهد در جمع خبرنگاران اظهار کرد: همان 
تعداد نیرو و دانشمندی که در حال حاضر روی 9 هزار 
سانتریفیوژ کنونی فعالیت می کنند در آینده روی 5هزار 

سانتریفیوژ نیز فعالیت خواهند کرد.
وی همچنین در پاســخ به ســوالی در ارتباط با 
پیش بینی در خصوص تصویب برجام در مجلس شورای 
اســلامی، اظهار کرد: مجلس قطعا به وظیفه خود در 
این ارتباط عمل خواهد کرد ما نیز باید منتظر بمانیم 

و شاهد باشیم که چه اتفاقی خواهد افتاد.
رئیس ســازمان انرژی اتمی خاطرنشــان کرد: 
امیدواریــم آنچه که به مصلحت کشــور و ملت ایران 
اســت رقم بخورد البته در خارج از کشور و در کشور 
آمریکا اختلافات سیاسی در خصوص برجام هسته ای 

شــدت گرفته است و حتی شاهد هستیم که در این 
کشــور بیلبوردهایی در مخالفت با برنامه جامع اقدام 
مشترک هســته ای نصب شده در نتیجه باید با دقت 
بیشتر و تحلیل درست از وضعیت موجود در خصوص 

تصویب و یا عدم تصویب برجام تصمیم گیری شود.
وی گفت: اگر جریان هسته ای طبق برنامه پیش 
برود تا آذرماه همه تحریم ها در برجام برداشته خواهند 
شــد و 90 روز پس از توافق هســته ای اتحادیه اروپا 
تحریم های مالی و اقتصادی علیه ایران را لغو می کند.
رئیس سازمان انرژی اتمی از احداث مدارس انرژی 

هسته ای در سراسر کشور خبر داد.
صالحی در مراســم کلنگ زنی دبیرستان انرژی 
هسته ای در مشهد اظهار کرد: این دبیرستان که قرار 
است در دو سال و با اعتبارات سازمان انرژی اتمی در 

مشهد احداث شود دومین مدرسه در کشور است.
وی با بیان اینکه نخستین مدرسه انرژی هسته ای 
در تهران احداث شده است، گفت: امیدواریم با احداث 
دومین مدرسه انرژی هسته ای در مشهد زمینه تحصیل 
دانش آموزان مستعد و توانمند در این مدارس فراهم 

شود.

رئیس کمیته امنیت ملی مجلس شــورای 
اسلامی با بیان اینکه آمریکایی ها با بهانه جویی 
کنگره به دنبال راهکاری برای تخلف در توافق 
هسته ای هســتند گفت: حق برگشت پذیری 
برای ایران با کوچکترین تخلف از سوی آمریکا 

محفوظ است.
محمدرضا محسنی ثانی در گفت وگو با فارس در 
سبزوار با بیان اینکه کنگره آمریکا دنبال بهانه جویی 
در مورد توافق هسته ای است، گفت: یکی از مسائلی 
که در حوزه توافق هســته ای مورد بحث بوده موضوع 
برگشــت پذیری اســت که در صورت بروز تخلف از 
ســوی هر یک از طرفین این مسئله مورد توجه قرار 

خواهد گرفت.
رئیس کمیته امنیت ملی مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه مسجل شدن یک تخلف از سوی طرف های 
مذاکره باید براساس منطق، استدلال، قرائن و شواهد 
باشد، تصریح کرد: در این زمینه پیش بینی های خاصی 
صورت گرفته که در ابتدا کمیته ای در مورد بررســی 
موضوع تخلف در غالب یک هیئت ســه نفره تشکیل 
می شــود و پس از داوری مراتب بررسی هایشان را به 

وزرای خارجه کشورها اعلام می کنند.
وی بــا بیان اینکه موضوع تخلف طرفین مذاکره 
در یک پروسه چهار پله ای مورد بررسی قرار می گیرد، 
خاطرنشــان کرد: جمهوری اســلامی ایران به دنبال 
تخلف در حوزه هسته ای نیست و آنچه که مسلم است 
آمریکایی ها با بهانه جویی کنگره به دنبال راهکاری برای 

تخلف در این حوزه هستند.
محســنی ثانی با بیان اینکه جمهوری اسلامی 
ایران در طول مدت مذاکرات به خوبی حقانیت خود 
را نشــان داد، عنوان کرد: نگرانــی خاصی در زمینه 
بروز تخلف از ســوی جمهوری اسلامی وجود ندارد و 
کشورهای غربی باید نگران انجام تخلف از سوی دوست 

آمریکایی شان باشند.
نماینده مردم سبزوار در مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه در صورت بروز تخلف مسئله برگشت پذیری 
مورد بررسی قرار خواهد گرفت، گفت: قطعا اگر تخلفی 
از ســوی طرف های درگیر صورت گیرد، ما از موضوع 
برگشت پذیری به عنوان حق مسلم خود بهره برداری 
می کنیــم و همه چیز به صــورت اول خود باز خواهد 

گشت.

رئیس سازمان انرژی اتمی:

کاهش تعداد سانتریفيوژها 
به معنای تعدیل نيرو در سازمان نيست

وزیر نیرو با اشاره به در دست مطالعه بودن 
10 سد در مازندران گفت: مشکل آب آشامیدنی 
و کشاورزی استان های شمالی در یک برنامه 

15 ساله برطرف می شود.
بــه گــزارش مهــر، حمیدرضــا چیت چیان 
دوشنبه شب در جلسه شورای اداری در استانداری 
مازندران با اعلام اینکه با وجود سدهای موجود در 
این استان 400 میلیون متر مکعب منابع آبی تامین 
می شود، اظهار داشت: امیدواریم با ساخت سدهای 

گلورد و هراز مشکل آب آشامیدنی و اراضی کشاورزی 
شهر و روستای مازندران مرتفع شود.

وی بیان کرد: با ساخت 10 سد در حال مطالعه 
450 میلیون متر مکعب بر ظرفیت آب های ســد 

استان اضافه می شود.
وی بر لزوم همکاری حفاظت محیط زیســت 
با سدســازی در مازندران تاکید کرد و بیان داشت: 
هنوز در برخی از سدســازی ها و اجرای طرح های 
شبکه آبیاری با مشــکل مجوز زیست محیطی در 

استان مواجه هستیم.
چیت چیان گفت: عملیات ســاخت دو نیروگاه 
نوشهر و سرخرود نیز در استان مازندران با مشکل 

زیست محیطی مواجه هستند.
وی از نیروگاه برق نکا به عنوان دومین نیروگاه 
کشور یاد کرد و گفت: وجود نیروگاه نکا و سیاه بیشه  

تکافوی برق مصرفی مازندران را نمی دهد.
وزیر نیرو گفت: براساس مطالعات صورت گرفته 
می توان 700 مــگاوات برق آبــی از رودخانه های 

مازنــدران تولید کرد که آمــاده حمایت از بخش 
خصوصی در اجرای این طرح ها هستیم.

وی با اشــاره به اینکه در حال حاضر در استان 
15 هزار شبکه آبیاری زهکشی در دست بهره برداری 
داریم افزود: با اجرای چهار شــبکه در حال احداث 
17 هزار هکتار به ســطح زهکشی اضافه می شود. 
چیت چیــان گفت: نیمی از آب هــای مازندران به 
دلیــل نبود مدیریت یکپارچــه حفاظت منابع آب 

هدر می رود.

وزیر نیرو:

مشکل آب استان های شمالی تا 15 سال دیگر حل می شود


